
Zápisnica zo zasadnutia finančnej komisie konanej dňa 23.10. 2023 

 
Členovia komisie: 

p.č. Meno a priezvisko Pozícia Prítomný/neprítomný 

na komisii 

1. Ing. Peter Bulla, PhD. Predseda  Prítomný 

2. Ing. Anton Kušnír, MBA Tajomník Prítomný 

3. Ing. Jozef Čapla, PhD . Člen  Prítomný 

 

Hostia: 

p.č. Meno a priezvisko Pozícia Prítomný/neprítomný 

na komisii 

1. Ing. Pavel Božik Starosta obce Prítomný 

2. Mgr. Miriama Klačanová Zamestnanec OcÚ Prítomná 

3. prof., Ing. Ján Jobbágy, PhD. Poslanec OZ Prítomný 

4. Mgr. Martina Zúdor Kapitánová Riaditeľka školy Prítomná 

5. Jarmila Plevová Vedúca školskej jedálne Prítomná 

6. Ing. Tatiana Bullová PhD. Hlavná kontrolórka obce Prítomná 

 

Otvorenie 

Peter Bulla privítal všetkých prítomných a navrhol keďže je prítomné aj vedenie školy, 

presunúť body na začiatok, aby sa mohli vyjadriť k jednotlivým témam.   

 

Program komisie: 
 

1. Žiadosť o výmenu ventilov na radiátoroch (ZŠ)  

Starosta poprosil o slovo a informoval prítomných, že k dnešnému dňu je veľký počet 

žiadateľov vo výzve rekonštrukcii školských zariadení. Investovali sme už vyše 4 000 

eur na projekt skutkového technického stavu a v tejto chvíli je potrebné sa rozhodnúť, 

či pokračovať ďalej v príprave projektu. Finančná komisia navrhuje posunúť tento bod 

na komisiu pre výstavbu, aby zhodnotila spolu so starostom nutnosť výmeny. Finančná 

komisia odporúča podľa zisteného stavu vyčleniť finančné prostriedky na výmenu 

ventilov.  

 

2. Žiadosť rodičov ZŠ (riešenie dopravnej situácie) 

Finančná komisia navrhuje posunúť tento bod na komisiu pre výstavbu. Jozef Čapla 

navrhol, či nie je možné aby zamestnanci parkovali v objekte ZŠ a uvoľnili parkovacie 

mieste pred školou. Finančná komisia odporúča podľa návrhu komisie pre výstavbu 

vyčleniť finančné prostriedky na riešenie danej situácie pred ZŠ.  



 

3. Žiadosť o úpravu pridelených finančných prostriedkov (ZŠ s MŠ) 

Prítomný si vypočuli vyjadrenie zástupcov školy, kde pri príprave rozpočtu MŠ na rok 

2023 z ich strany nastala chyba a dodali od mzdovej účtovnícky podklady, ktoré 

nereflektovali súčasný personálny stav v MŠ. Finančná komisia si vyžiadala 

podrobnejšie údaje aktuálneho čerpania rozpočtu a po dodaní a naštudovaní materiálov 

pripravia odporúčanie. Navrhujú ale dôsledne sledovať čerpanie a nastaviť kontrolný 

mechanizmus do budúcna. 

 

4. Žiadosti o odkúpenie obecného pozemku (Hladká, Lukáčová, Melnár) 

Finančná komisia navrhuje posunúť tento bod na komisiu pre výstavbu, aby sa 

vyjadrila, či majú pozemky pre obec v budúcnosti strategickú hodnotu. Následne, ak 

komisia odporučí OZ predaj, finančná komisia odporúča OZ zobrať žiadosti na 

vedomie a postupovať podľa pravidiel pri predaju majetku obce.  

 

5. Žiadosť o riešenie vysokej ceny za odber plynu (BD č.484) 

Starosta odpovedal nájomníkom obecných nájomných bytov, že na základe podanej 

žiadosti zo strany obce, bola bytová jednotka zaradená od 1.1.2023 do 31.12.2023 

k zraniteľným odberateľom s regulovanou cenou 0,0478 eur/kWh. Finančná komisia 

odporúča túto informáciu zobrať na vedomie. 

 

6. Žiadosť StvorAL o navýšenie dotácie a zmenu v čerpaní dotácie z rozpočtu obce  

Finančná komisia odporúča OZ zobrať žiadosť na vedomie. 

 

7. Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy (MARALEX s.r.o.) 

Finančná komisia odporúča OZ predĺženie nájomnej zmluvy podľa aktuálnych 

podmienok na obdobie 1 roka. 

 

8. Cenová ponuka na opravu multifunkčného ihriska 

Finančná komisia odporúča OZ podľa predloženej ponuky opravu multifunkčného 

ihriska. 

 

9. Zásady podávania a preverovania oznámení (HK) 

Hlavná kontrolórka obce informovala o návrhu zásad podávania a preverovania 

oznámení, kde je potrebné viesť evidenciu a vybavovať sťažnosti. Pridanou hodnotou 

zásad je preverovanie  protikorupčných a protispoločenských činností.   

  

10. Žiadosť o výmenu okien (BD č. 484) 

Starosta informoval prítomných o stave okien. Finančná komisia odporúča podľa 

návrhu komisie pre výstavbu vyčleniť finančné prostriedky podľa nutnosti 

rekonštrukcie bytového domu. 

 

 



11. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 2023 (A-G.Y.M) 

Finančná komisia odporúča OZ v rámci úpravy rozpočtu schváliť finančné prostriedky 

pre občianske združenie A-G.Y.M. 

 

12. Prehodnotenie nájmov BD č. 484, 494, 557 a 558 

Finančná komisia odporúča OZ predĺženie nájmov v bytových domoch. 

 

13. Informácia o upresnení termínu odovzdania bytu (p. Fúsková) 

Finančná komisia berie na vedomie informáciu od p. Fúskovej. 

 

14. Žiadosť o úpravu príjazdovej cesty (p. Rigová) 

Finančná komisia posúva túto žiadosť na komisiu pre výstavbu. 

 

15. Kapitálová investícia - Environmentálny fond 

Starosta informoval prítomných o získaní dotácie. Finančná komisia odporúča OZ 

schváliť v úprave rozpočte pridelené finančné prostriedky. 

 

16. Informácia o čerpaní rozpočtu obce Alekšince k 30.9.2023 

Finančná komisia berie na vedomie čerpanie rozpočtu. 

 

17. Úprava rozpočtu č. 5/2023 

Finančná komisia odporúča OZ schválenie úpravy rozpočtu po zapracovaní 

pripomienok z dnešného zasadnutia finančnej komisie. 

 

18. VZN o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce 

Finančná komisia odporúča OZ schválenie VZN o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce. 

 

19. Rôzne 

- 

 

20. Diskusia 

21. Záver 

 

 

                           

            

 

 

                                                                                                       Anton Kušnír 

                                                                                               Tajomník finančnej komisie 




